
x tiezeTt : 2009 L: T T 2 9,

Írásbeli kérdés

Katona Béla
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor internetezhetnek a fiatalok a zsáktelepüléseken?” címmel a Házszabály, 991 .§ (1 )
és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Molnár Csaba Úrnak, a
Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszternek .

Kérdésemre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban Kisszentmárton-Majláthpusztáról kaptam levelet egy választópolgártól . A
levélíró beszámolt arról, hogy részt vett a Parlamentben tartott Európai Ifjúsági Napon 2008 -
ban. Az eseményen feltett egy kérdést Török Zsolt képvisel ő Úrnak. Ennek keretébe n
elmondta, hogy az Ormánságban az internetes kommunikáció és annak eszközei rendkívü l
hiányosak. Ha valaki használni akarja a világhálót, akkor vagy a tizenöt kilométerre lév ő
Vaj szlóba, vagy egy 30 kilométerre lév ő másik településre kell utaznia. A problémára Török
Zsolt képviselő Úr azt válaszolta, hogy 2010-re minden zsáktelepülésre el fog jutni a z
internet. A Kiszsentmárton-Majláthpusztai fiatalok nagyon szeretnék, ha végre használni
tudnák a webet .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miképpen látja a kormány : 2010-re valóban eljut az internet minden zsáktelepülésre ?
Mikor tudják használni a világháló szolgáltatásait a Kisszentmárton-Majláthpuzstán él ő
fiatalok?

Budapest, 2009 . szeptember 29 .
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Tisztelettel :

Agh Péter

országgyűlési képviselő

Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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